
 1 

Zápis z 25.   zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba, konaného dne 
13.6.2018 od 16.00 hodin v sále Domova Slunečnice, ul. 17.listopadu,  Ostrava-Poruba 

 
Přítomno v době zahájení:  39 členů ZMOb Poruba 
Omluveno:                            6 členů  ZMOb Poruba / dle prezenční listiny/  

                                                                                               
Ověřovatelé zápisu:   p. Eva Mlčůchová, Ing. David Nespěšný, MBA 
 
Před oficiálním zahájením zasedání podal pan starosta krátkou informaci z historie.  
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
 
25. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba zahájil a řídil starosta Ing. Mihálik. 
 
V době zahájení 25. zasedání zastupitelstva byla přítomna nadpoloviční většina členů 
ZMOb, tím bylo zasedání usnášení schopné.    
 
Provedením zápisu byla pověřena Iveta Kaňoková, zaměstnankyně ÚMOb Poruba.  
Podepsáním usnesení a zápisu spolu se starostou byla určena místostarostka paní Mgr. 
Bajgarová.  
 
Na zasedání byli pozváni 2 ředitelé škol, kteří ukončili činnost z důvodu odchodu do 
důchodu.  Bylo jim za jejich práci poděkováno. 
 
Program  a materiály, které byly připraveny k projednání, byly vloženy  na elektronické 
úložiště. Na úložišti je rovněž informativní zpráva o činnosti starosty, odborů, útvarů Úřadu 
městského obvodu Poruba a Centra sociálních služeb Poruba, dopis, který byl zaslán 
primátorovi města Ostravy ve věci DK Poklad, informace o  řešení stavby „Silnice I/11 
Prodloužená Rudná“, dokument od petičního výboru, týkající se Ekologizace veřejné 
dopravy a e-mail od občanky, která podporuje výstavbu nové tramvajové trati směr Globus. 
Anonymizované materiály a program byly zveřejněny pro občany na webových stránkách. 
Na dnešní zasedání byl opět pozván senátor  doc. MUDr. Petr Koliba, který se nedostavil. 
Jmenovitě přivítal p. starosta primátora Ing. Macuru, náměstka primátora Ing. Rigera a člena 
rady města JUDr. Semeráka. Dalšími hosty byli zástupci Policie ČR, městské policie a HZS.   
 
Program: 
  
1. Zahájení 
2. Informace o činnosti orgánů obce 
3. Volba komise pro přípravu návrhu na usnesení 
4. Aktuální informace k silnici I/11 Prodloužená Rudná 
5. Diskuze občanů 
6. Materiál č. 1 – Informativní zpráva o bezpečnostní situaci v městském obvodu Poruba 

za rok 2017 
7. Materiál č. 2 – Ekologizace veřejné dopravy Ostrava-Poruba 
8. Materiál č. 3 – Veřejná zakázka na správní budovu Úřadu městského obvodu Poruba 
9. Materiál č. 4 – Strategický plán rozvoje městského obvodu Poruba 2018 – 2023 

s výhledem do roku 2030 
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10. Materiál č. 5 – Závěrečný účet statutárního města Ostravy – městského obvodu Poruba 
za rok 2017 a účetní závěrka statutárního města Ostravy – městského obvodu Poruba 
sestavená k rozvahovému dni 31.12.2017 

11. Materiál č. 6 – Návrh rozpočtových úprav 
12. Materiál č. 7 – Nabídka předkupního práva – garáž 33 Lvovská 
13. Materiál č. 8 – Nabídka předkupního práva – garáž na p. č. 738, Skautská 
14. Materiál č. 9 – Nabytí garáže na pozemku p. č. 1948, ul. Slavíkova 
15. Materiál č. 10 – Nabytí garáže na pozemku p. č. 2335 ul. Lvovská 
16. Materiál č. 11 – Nabytí garáže na pozemku p. č. 2358/103 ul. Lvovská 
17. Materiál č. 12 – Nabytí garáže na pozemku p. č. 2722 ul. Nad Porubkou 
18. Materiál č. 13 – Nabytí garáží na pozemcích p. č. 1747, 1831, 1842 ul. Slavíkova 
19. Materiál č. 14 – Nabytí pozemku p. č. 2712 s garáží ul. Nad Porubkou 
20. Materiál č. 15 – Předkupní právo – garáž na p. č. 2457, ul. V Zahradách 
21. Materiál č. 16 – Nabytí budovy na p. č. 2801/23, areál Nad Porubkou 
22. Materiál č. 17 – Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 

zákoníku v souvislosti s uzavřením nájemních smluv 
23. Materiál č. 18 – Záměr prodeje části pozemku p.č. 4408/1 v k.ú. Poruba-sever, obec 

Ostrava 
24. Materiál č. 19 – Záměr prodeje pozemku p.č. 2801/171 a části pozemku p.č. 3008 v k.ú. 

Poruba, obec Ostrava 
25. Materiál č. 20 – Místní Agenda 21 – vyhodnocení výsledků Fóra udržitelného rozvoje 

s názvem Porubské desatero 2018 
26. Materiál č. 21 – Podání žádosti o dotaci na projekt „Obec přátelská rodině 2018“ 
27. Materiál č. 22 – Výroční zpráva o činnosti za rok 2017 Centra sociálních služeb Poruba, 

příspěvkové organizace, jejímž zřizovatelem je statutární město Ostrava – městský 
obvod Poruba 

28. Materiál č. 23 – Jednací řád Zastupitelstva městského obvodu Poruba a Jednací řád 
výborů Zastupitelstva městského obvodu Poruba 

29. Materiál č. 24 – Kontrola plnění usnesení  
30. Diskuze členů Zastupitelstva městského obvodu Poruba 
31. Usnesení 
32. Závěr 
 
Pan starosta navrhnul změnu v programu, a to  předřadit materiál č. 2 před diskuzi občanů.  
PhDr. Ing. Horák – do posledního bodu programu  bych chtěl zařadit informaci o ZŠ 
Porubská 831.  
p. starosta – bude v rámci diskuze členů ZMOb Poruba. 
O  upraveném programu  bylo hlasováno – 39 hlasů pro /39:0:0/.  
Program byl tímto schválen.  
 
Zápis z 24. zasedání, které se konalo 25.dubna, ověřili zastupitelé Mgr. Marek Kudela,     
Ing. Roman Michalec.  Oba zastupitelé zápis ověřili a doporučili ke schválení. 
Bylo hlasováno o schválení zápisu z 24. zasedání  ZMOb Poruba – 39 hlasů pro /39:0:0/. 
Zápis byl tímto schválen. 
 
2. Informace o činnosti orgánů obce 
 
24. zasedání zastupitelstva se konalo  25. dubna. Na tomto zasedání jsme přijali 24 usnesení.   
Rada městského obvodu Poruba se za období od minulého zasedání zastupitelstva  sešla na 
dvou řádných a dvou mimořádných schůzích a přijala celkem 155  usnesení. 
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Mezi jiným rada: 
- svěřila odboru rozvoje obvodu Úřadu městského obvodu Poruba působnost rozhodovat 

o uzavírání smluv o podnájmu City modulů společnosti KOMA MODULAR s.r.o. na 
akci s názvem Sdílko Poruba 2018, 

- rozhodla o zadávacím řízení na veřejnou zakázku „Veřejné prostranství lokality DUHA 
v Ostravě-Porubě“, a to formou zjednodušeného podlimitního řízení, 

- schválila Plán zlepšování místní Agendy 21 na rok 2018, 
- navrhla vydání obecně závazné vyhlášky, kterou dojde ke změně přílohy OZV č. 

5/2017, o nočním klidu, ve znění OZV č. 3/2018, 
- svěřila odboru rozvoje obvodu Úřadu městského obvodu Poruba působnost rozhodovat 

o uzavírání nájemních smluv za účelem realizace kulturních a společenských akcí, 
- vzala na vědomí plán monitoringu realizací projektů z hlediska dodržení místa a doby 

realizace projektu u příjemců dotací na rok 2018, 
- vydala souhlas se zapojením do projektu s názvem „Krásnější zahrada Dětská“ Základní 

škola, Ostrava-Poruba, Dětská 915, příspěvkové organizaci, 
- vzala na vědomí kontrolu plnění svých usnesení. 
 
Usnesení Rady městského obvodu Poruba jsou pro občany zveřejněna v anonymizované 
podobě na  webových stránkách obvodu.  
 
3. Volba komise pro přípravu návrhu na usnesení 
 
p. starosta – navrhuji zvolit 7 člennou návrhovou komisi. 
 
O návrhu bylo hlasováno – 38 hlasů pro, 1 nehlasoval /38:0:0/. 
 
Za předsedu 7 členné návrhové komise byl navržen pan Petr Gajdáček.  
 
Dalších 6 návrhů vzešlo z pléna: Mgr. Marek Kudela, 
                                                      Václav Havel, 
                                                       Mgr. et. Bc. Vojtěch Curylo, 
                                                       Bc. Jiří Svoboda, 
                                                       Vladimír Marek, 
            Ivo Křižák.              
                                                                                                                                                 
Návrhová komise pro přípravu usnesení byla schválena  39 hlasy  /39:0:0/.  
 
4. Aktuální informace k silnici I/11 Prodloužená Rudná 
 
K tomuto bodu byl přizván náměstek hejtmana Ing. Unucka a Ing. Šimáčková, správce 
stavby. Oba se z dnešního jednání omluvili. Dnes ráno zaslala Ing. Šimáčková informaci o 
stavu řešení této stavby. Informace byla členům zastupitelstva vložena na úložiště. 
 
5. Materiál č. 2 – Ekologizace veřejné dopravy Ostrava-Poruba 
 
p.  starosta – materiál je připraven variantně. 
Ing. Riger – budeme reagovat na dotazy občanů. 
p. K. – udělejte Severní spoj, jaká strana za to bojuje? 
p. starosta – byli jsme požádáni o vyjádření k projektové dokumentaci, 18. června zde 
proběhne seminář pro občany, konečné rozhodnutí bude na zastupitelstvu města. 
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p.Cyrus – máme 2 stavby, proti druhé stavbě občané sepisují petici, jsem přesvědčen o tom, 
že se mají vyjádřit občané – vyhlásit referendum. 
JUDr. Semerák – referendum by muselo být vyhlášeno v městském obvodu Poruba a 
Pustkovci, kterých se stavba týká, nebo území města, domnívám se, že do doby 
komunálních voleb nelze stihnout vyhlásit. 
p. primátor – malá účast lidí, většina k referendu nepůjde, vysoké náklady. 
Ing. Drastich – referendum mohlo proběhnout při prezidentských volbách. 
p. B. – konference v Nitře – nový elektrobus, vyšší dojezd. 
p. V. – seznámila přítomné s obsahem petice. 
p. V. – náhrada stávající aut. dopravy, pokud dojde k tomuto projektu, bude zrušena jediná 
linka a to č. 58, tramvajová trať není vhodná pro sídliště, kolem ul. Průběžná dojde ke 
zrušení cyklostezky. 
p. P. – akci jsem začal sledovat v loňském roce, sepsal jsem krátký leták, většina občanů 7., 
8. obvodu a Pustkovce nesouhlasí, projekt je vypracován kvalitně, ale chybí tam projekt 
organizace výstavby, neschvalujte trať. 
p. starosta – dle Statutu MO č. 22 má městský obvod dát stanovisko, ten kdo rozhodne je 
město. 
JUDr. Semerák – 18.6. budeme mít prostor pro diskuzi, nebude časově omezováno, 
vyjasníme si v pondělí. 
p. Č. – zazněla spousta názorů, v PRIO byla napsána beseda, zmob bude rozhodovat dnes, 
beseda 18.6. už nic nevyřeší, nebyla zveřejněna dokumentace, příloha materiálu není určena 
veřejnosti, dejte to té veřejnosti, zbytečně zastřešené, porubané vybírali priority – trať na     
8. obvod – 70 lidí, projekt pro mě není dobrá věc. 
JUDr. Semerák – o finálním rozhodnutí rozhodne zastupitelstvo města, požádali jsme o 
vyjádření obvodů Poruby a Pustkovce, přišli jsme se zeptat.  
Č. - neodpověl jste mi ani na jednu otázku. 
JUDr. Semerák – vysvětlil jsem vám, proč beseda. 
Ing. Rieger – neveřejnost – vyplývala z mého dopisu z jednoho prostého důvodu – autorský 
zákon, máme vše připraveno v digitální podobě, občané budou se vším seznámeni 18. 
p. Cepko – zákon je nad smlouvu. 
JUDr. Semerák – neplatí pro dílčí rozpracovanou dokumentaci. 
Ing. Drastich – souhlas s umístěním stavby, předsedové klubů dostali varianty k vyjádření 
Ostravak navrhoval variantu A, Ano a ČSSD variantu D a město od nás potřebuje vyjádření, 
aby vědělo jak postupovat. 
p. starosta – přečetl usnesení z materiálu. 
Ing. Drastich – některé varianty těžko průchodné, např. D, C, až nejvhodnější byla varianta 
C. 
p. starosta – může nastat kombinace variant, naše stanovisko je podpůrným stanoviskem pro 
město. 
p. Č. – neveřejné  je v souladu se zákonem o obcích? 
Mgr. Fiala – povinnost je pouze zveřejnit program, ne obsah materiálů. 
p. Č. – zastupitelstvo by mělo zastupovat názory občanů, přikláním se k referendu, žádám 
vás, abyste hlasovali proti. 
p. Gajdáček – jako předseda kontrolního výboru upozorňuji na porušení jednacího řádu, 
jednáme 1,30 hod. 
Proběhlo proceduální hlasování o přestávce – nebylo schváleno. 
p. B. - zvuk tramvaje z Martinova slyším doma, nepředjímejte, jak dopadne účast a výsledek 
referenda, cena řádově milion je zanedbatelná s cenou akce tramvaj, kolik  nás  stojí 
vypracování projektové dokumentace. 
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Ing. Riger – 10 mil. s DPH. 
p. K. – dílčí dokumentace je neúplná – souhlas s umístěním stavby – nesprávně formulovaný 
požadavek. 
Mgr. Fiala – zastupitelstvo se má vyjádřit k tomu, že trasa bude takové s jakou byli 
seznámeni. 
Doc. Ing. Jančík – umístění stavby je technický termín, je sto spíš k přeformulování 
usnesení. 
Ing. Drastich – nedovedu s představit, že by město postupovalo proti rozhodnutí 
zastupitelstva. 
JUDr. Semerák – pokud by nás nezajímalo názor MOB, tak tady nesedíme. 
p. K. – přečetla citát a uvedla , že na 8. Obvodu bylo hezké bydlení, nyní tam chybí klid a 
čisté prostředí. 
PhDr. Horák – točíme se v bludném kruhu, v informaci p. K. jsou závažné argumenty, chtěl 
bych znát odpověď, zda se tím bude někdo zabývat. 
Ing. Drastich – zprávu vypracoval p. K., vyučující na stavební fakultě. 
 
Návrh na přepracování usnesení – a/souhlasí se záměrem stavby, b/ – nesouhlasí se 
záměrem stavby. 
 
JUDr. Semerák – budeme dopracovávat, dnes jen chceme vědět záměr, jak můžeme nebo 
budeme realizovat. 
p. starosta – dovolte mi navrhnout ještě jednu věc, vždy jsem měl ambici vás chránit před 
zlými hlasy, pojďme hlasovat tajně. 
Doc. Ing. Jančík – linka měla vést jinde, linka by to měla splňovat, co se od ní bude chtít, 
chci vyjádřit nesouhlas s touto variantou, navrhuji veřejné hlasování, neschovávejme se za 
nějaké tajné hlasování. 
Ing. Drastich – k variantě A – ať o tom město uvažuje, stěhuje se ekonomická fakulta. 
Ing. Ch. /DP/ - bylo hodnocení  variant, varianta A byla 2. nejlepší, ale do toho území nic 
nepřináší, dotační podmínky na variantu nemají žádný vliv. 
p. V. – přišli jsme si vyslechnout názory, měl by odpovídat volený člověk, ne zaměstnance 
soukromého subjektu. 
 
Proběhlo procedurální hlasování  o tajné volbě – návrh nebyl přijat. 
Hlasováno o návrhu na usnesení ve variatě A – nebyla schválena. 
Hlasováno o variantě B – nebyla schválena. 
Materiál byl projednán bez usnesení. 
 
6. Diskuze občanů 
 
p. K. – chci vás vyzvat k rozhodnutí o snížení počtu zastupitelstva, občan K. vyčíslil mzdové 
prostředky. 
p. starosta – o tomto jsme hlasovali minule a tento návrh nebyl schválen, osvojí si tento 
návrh někdo, aby bylo znovu hlasováno. 
Mgr. Bajgarová – tuto variantu jsem navrhovala na minulém zasedání. 
p. Gajdáček – před rokem 1989 bylo 168 poslanců, snižovat současný stav je bezpředmětné, 
přepočítávat demokracii na peníze nedává smysl. 
 
7. Materiál č. 1 – Informativní zpráva o bezpečnostní situaci v městském obvodu 
Poruba za rok 2017 
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PhDr. Ing. Horák – k  MěP – situace se podstatně zlepšila, poděkování za jejich práci. 
p. starosta – máme pravidelná setkání, kladná odezva na práci MěP. 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 39 hlasy 
/39:0:0/ - usn. č. 433/25. 
 
8. Materiál č. 3 – Veřejná zakázka na správní budovu Úřadu městského obvodu 
Poruba 
 
p. starosta – bylo projednáno na radě, kde jsme upravili v bodě 2 perimetr na 1,3 od 
vymezeného středu. 
Mgr. Nosek – napadají mě dvě místa -  Černá perla a místo u Floridy, proč byl perimetr 
rozšířen. 
p. starosta – 1 lokalita nedosáhla – u soudu. 
Mgr. Nosek – soutěžitel zajistí všechno a my budeme 20 let splácet. 
p. starosta – ano. 
Mgr. Nosek – jde o různé varianty na základě projektů. 
p. starosta – zpracovával JUD. Pyšný. 
Mgr. Bajgarová – JUDr. Pyšný komunikoval cenu, dělali jsme modul, otevírá to výběrové 
řízení, jestli existuje na trhu někdo, kdo je schopen realizovat. 
p. Gajdáček – upravit usnesení v bodě 2 dle přílohy č. 1. 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo upravený návrh na usnesení 35 
hlasy, 1 byl proti 3 členové se zdrželi hlasování  /35:1:3/ - usn. č. 434/25. 
 
9. Materiál č. 4 – Strategický plán rozvoje městského obvodu Poruba 2018 – 2023 
s výhledem do roku 2030 
 
Mgr. Bajgarová měla připravenou prezentaci. Vzhledem na rozhodnutí zastupitelstva bude  
upraven seznam projektových finiší – Prodloužení tramvajové tratě. 20.6. bude tento 
materiál předložen zastupitelstvu města. 
p. Dekický – materiál vnímám jako pozitivní, pro diskuzi ideální, kdyby byl na vědomí, byl 
bych pro, nepodpořím proto, že tam jsou dvě myšlenky, s kterými nesouhlasím. Bytový fond 
– individuální automobilismus. Chceme být chytrým obvodem – zřídili jsme  hloupé 
zastávky – kde není nabíječka, hifi. 
Mgr. Bajgarová – automobilová doprava – chceme, aby se zlepšovala kvalita našeho života, 
jde o  hledání alternativ. 
p. Gajdáček – vlajkový projekt – tramvaj. 
p. starosta – vyřadíme, o tom paní místostarostka hovořila, strategický plán bychom měli 
schválit. 
p. Gajdáček – úprava usnesení  v bodě 2. 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo upravený návrh na usnesení 32 
hlasy, 5 členů se zdrželo hlasování /32:0:5/ - usn. č. 435/25. 
 
10. Materiál č. 5 – Závěrečný účet statutárního města Ostravy – městského obvodu 
Poruba za rok 2017 a účetní závěrka statutárního města Ostravy – městského obvodu 
Poruba sestavená k rozvahovému dni 31.12.2017 
 
/z dalšího jednání se omluvil p. Jedlička a p. Trojak – tím se snížil počet přítomných na 37/ 



 7 

Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 32 hlasy 
/39:0:0/ - usn. č.  436/25. 
 
11. Materiál č. 6 – Návrh rozpočtových úprav 
 
p. Dekický – zázemí pro VPP, proč by nemohli užívat prostory úřadu, až bude nový úřad. 
p. starosta – statické důvody, velké náklady. 
Mgr. Bajgarová – potřebují zázemí pro stroje, sklady, ani rekonstrukce úřadu by to 
nevyřešila. 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 30 hlasy, 7 
členů se zdrželo hlasování  /30:0:7/ - usn. č. 437/25. 
   
12. Materiál č. 7 – Nabídka předkupního práva – garáž 33 Lvovská 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 35 hlasy, 2 
členové se zdrželi  hlasování  /37:0:2/ - usn. č. 438/25. 
 
13. Materiál č. 8 – Nabídka předkupního práva – garáž na p. č. 738, Skautská 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 27 hlasy, 10 
členů se zdrželo hlasování  /27:0:10/ - usn. č. 439/25. 
 
14. Materiál č. 9 – Nabytí garáže na pozemku p. č. 1948, ul. Slavíkova 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 32 hlasy, 2 
členové byli proti, 3 se zdrželi hlasování  /32:2:3/ - usn. č. 440/25. 
 
15. Materiál č. 10 – Nabytí garáže na pozemku p. č. 2335 ul. Lvovská 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání hlasovala pro  návrh na usnesení 21 hlasy, 7 
bylo proti, 9 členů se zdrželo hlasování  /21:7:9/ - usnesení nebylo schváleno /návrh nebyl 
přijat/. 
 
16. Materiál č. 11 – Nabytí garáže na pozemku p. č. 2358/103 ul. Lvovská 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání hlasovala pro  návrh na usnesení 21 hlasy, 8 
bylo proti, 8 členů se zdrželo hlasování  /21:8:8/ - usnesení nebylo schváleno /návrh nebyl 
přijat/. 
 
17. Materiál č. 12 – Nabytí garáže na pozemku p. č. 2722 ul. Nad Porubkou 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 31 hlasy, 2 
členové byli proti, 4 se zdrželi hlasování  /31:2:4/ - usn. č. 441/25. 
 
18. Materiál č. 13 – Nabytí garáží na pozemcích p. č. 1747, 1831, 1842 ul. Slavíkova 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 31 hlasy, 2 
členové byli proti, 4 se zdrželi hlasování  /31:2:4/ - usn. č. 442/25. 
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19. Materiál č. 14 – Nabytí pozemku p. č. 2712 s garáží ul. Nad Porubkou 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 31 hlasy, 2 
členové byli proti, 4 se zdrželi hlasování  /31:2:4/ - usn. č. 443/25. 
 
20. Materiál č. 15 – Předkupní právo – garáž na p. č. 2457, ul. V Zahradách 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 36 hlasy, 1 člen 
se zdržel hlasování  /36:0:1/ - usn. č. 444/25. 
 
21. Materiál č. 16 – Nabytí budovy na p. č. 2801/23, areál Nad Porubkou 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 37 hlasy  
/37:0:0/ - usn. č. 445/25. 
 
22. Materiál č. 17 – Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 
zákoníku v souvislosti s uzavřením nájemních smluv 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 31 hlasy, 4 
členové se zdrželi hlasování, 2 nehlasovali   /31:4:0/ - usn. č. 446/25. 
 
23. Materiál č. 18 – Záměr prodeje části pozemku p.č. 4408/1 v k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 35 hlasy, 1 člen 
byl proti, 1 nehlasoval. /35:1:0/ - usn. č. 447/25. 
 
24. Materiál č. 19 – Záměr prodeje pozemku p.č. 2801/171 a části pozemku p.č. 3008 
v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 34 hlasy, 2 
členové byli proti, 1 se zdržel hlasování  /34:2:1/ - usn. č. 448/25. 
 
25. Materiál č. 20 – Místní Agenda 21 – vyhodnocení výsledků Fóra udržitelného 
rozvoje s názvem Porubské desatero 2018 
 
PhDr. Ing. Horák – požádal bych paní místostarostku  o krátký úvod. 
Mgr. Bajgarová k materiálu přednesla úvodní slovo. Proběhlo veřejné setkání s obyvateli, 
kde proběhla diskuze a byly stanoveny priority pro zlepšení rozvoje obvodu. 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 36 hlasy, 1 se 
zdržel hlasování  /36:0:1/ - usn. č. 449/25. 
 
26. Materiál č. 21 – Podání žádosti o dotaci na projekt „Obec přátelská rodině 2018“ 
 
p. Dekický – Poruba už ocenění dostala. 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 36 hlasy, 1 se 
zdržel hlasování  /36:0:1/ - usn. č. 450/25. 
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27. Materiál č. 22 – Výroční zpráva o činnosti za rok 2017 Centra sociálních služeb 
Poruba, příspěvkové organizace, jejímž zřizovatelem je statutární město Ostrava – 
městský obvod Poruba 
 
PhDr. Ing. Horák –je přítomna ředitelka CSS, požádal bych o 4, 5 vět, co bychom mohli pro 
CSS udělat. 
ředitelka CSS – poděkovala za nabídku, uvedla, že ve výroční zprávě se snažila vše popsat, 
došlo ke změně ve financování sociálních služeb, došlo k organizačním změnám. 
Poděkovala všem za podporu. 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 37 hlasy 
/37:0:0/ - usn. č. 451/25. 
  
28. Materiál č. 23 – Jednací řád Zastupitelstva městského obvodu Poruba a Jednací 
řád výborů Zastupitelstva městského obvodu Poruba 
 
p. Gajdáček – str.5, bod 2. 
Mgr. Nosek – jsem proto, aby zůstalo tak, jak je. 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 36 hlasy, 1 se 
zdržel hlasování  /36:0:1/ - usn. č. 452/25. 
 
29. Materiál č. 24 – Kontrola plnění usnesení  
 
p. Gajdáček – kontrolní výbor – doporučuje ke schválení. 
 
Zastupitelstvo městského obvodu po projednání schválilo návrh na usnesení 37 hlasy - usn. 
č. 453/25. 
 
30. Diskuze členů Zastupitelstva městského obvodu Poruba 
 
p. Zábojník – k situaci na ZŠ Porubská  – sešli jsme se s ředitelem, sdružením rodičů  dané 
školy, s členy rady, navrhli jsme řešení, aby byly upraveny spádové obvody, variantu 
připravujeme na odboru školství, máme domluveno další jednání. 
na ZŠ Porubská – stížnost na chování pedagožky, chování ředitelky vůči její osobě, dohodli 
jsme se s ředitelkou, že necháme prošetřit, budou probíhat rozhovory s dětmi, rodiči.  
 
p. Dekický – jak je to s DK Poklad. 
p. starosta – zaslal jsem dopis primátorovi, dopis je na úložišti, odpověď zatím nepřišla. 
Mgr. Bajgarová – p. primátor postoupil k vyřízení náměstkovi, aby z města někdo docházel 
a o situaci informoval, než aby byla zřízena komise. 
 
PhDr. Ing. Horák – SRPŠ nyní sdružení rodičů, máme ještě školské rady, s tou nikdo 
nejednal. 
p. Zábojník – se školskou radou jsme to zatím neřešili. 
 
p. Konieczná – já a MS Stachura jsme ve školské rada 832 a jsme informováni. 
 
Ing. Michalec – 832 – v jaké fázi je spojovací krček pro Atletiku Poruba ze školy do 
tělocvičny. 
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p. Zábojník – letos nedisponujeme finančními prostředky. 
 
Bc. Cepko – už se dělala analýza, zda nás někdo nepřeplácí při prodeji garáží, aby dostal 
balík. 
Ing. Stachura – zatím tuto analýzu neprovádíme. 
 
31. Usnesení 
 
Předseda návrhové komise pan Gajdáček konstatoval, že o všech usneseních bylo řádně 
hlasováno a jsou platná.  
 
32.  Závěr 
 
25. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba ukončil pan starosta ve 20.35 hod. 
 
      
Počet přijatých usnesení: 21 

 
Zapsala: Iveta Kaňoková 

 
 
 
 
 
         
 

Ing. Petr Mihálik  
starosta městského obvodu Poruba 

 

           
 

Mgr. Zuzana Bajgarová  
místostarostka městského obvodu Poruba 

 
 

 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  Eva Mlčůchová             ………………………………               
          
 
                                  Ing. David Nespěšný      ……………………….……… 


